
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 5. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 10
Hvor stort et budget råder Garantiordningen (under Statens Kunstfond)– som
har til formål at sikre, at også smallere og mindre forestillinger kommer rundt i
landet - over? Hvor mange teatergrupper har fået gavn af ordningen, og hvor
man har ansøgt uden at få tilsagn om midler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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